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                bierwia, to stara kurpiowska wieś. Z pierwszych dostępnych 

informacji (ok. 1760r.) dowiadujemy się, że zabudowania chłopskie skupiały się tylko 

wokół obecnego placu szkolnego. W miarę przyrostu ludności wyodrębniły się trzy 

kolonie: Smoliska, Małachowo i Kurzyska. We wsi panował powszechny 

analfabetyzm. Na 600 mieszkańców – zaledwie 10 umiało czytać i pisać. Z relacji 

najstarszych obierwianinów wiadomo, iż pierwszym nauczycielem był pan 

Dąbrowski. Zorganizował on grupę chętnych uczniów, których w miesiącach 

zimowych uczył czytać i pisać. Robił to dobrowolnie, bez zapłaty, z potrzeby serca. 

W latach 1909 – 1910 uzyskano zezwolenie władz carskich na budowę 

szkoły. Wybudowano ją przy ogromnym wysiłku mieszkańców, a efekt ich pracy 

przedstawia  poniższa fotografia. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Budynek szkoły „pamiętający” jeszcze czasy carskie 
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Pierwszym nauczycielem w nowopowstałej szkole był Kazimierz Smit, który 

pracował w niej do 1914 roku. Od tego też czasu, aż do zakończenia I wojny 

światowej szkoła była nieczynna. Dopiero w 1919 roku zostały wznowione zajęcia 

przez panią Ostrowską, która prowadziła ją do 1924 roku. W okresie 

międzywojennym obsada w szkole była nadal jednoosobowa. W 1924 r. pracę podjął 

pan Seremet. Pracował do 1930 roku. W tym czasie w szkole funkcjonowały cztery 

oddziały. W latach 1930 – 1935 w szkole pracował Jan Chełstowski, a od 1935 do 

1939 roku kierownikiem i nauczycielem placówki był Eugeniusz Dudziński. W czasie 

działań wojennych szkoła nie była czynna. 

Po zakończeniu II wojny światowej szkoła zaczęła swoją działalność 

edukacyjną,  już nie w jednoosobowym składzie, jak kiedyś,  a w czteroosobowej 

obsadzie. Tworzyły ją następujące osoby: 

 

1) Helena Ogińska– kierownik szkoły 

2) Maria Mróz  

3) Józef Ogiński  

4) Zofia Szczepanek  

 

 

 

 

Pierwsza po wojnie nauczycielka szkoły w 
Obierwi – Maria Mróz (z lewej). 

 

W 1957/58 r. odeszły dwie nauczycielki pani Mróz i pani Szczepanek, a na 

ich miejsce przyjęto Marię Markowską i Irenę Pierzchałę. Od tego też czasu szkoła 

liczyła siedem oddziałów. 

W kolejnym roku szkolnym 1959/60 kierownictwo szkoły objął Arkadiusz 

Bazydło.  Podobnie jego  żona podjęła w niej pracę jako nauczycielka. 
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W budynku szkolnym były tylko dwie sale lekcyjne. Reszta zajęć odbywała się w 

pomieszczeniach wynajętych. Naukę w placówce pobierało w tym czasie 123 

uczniów. Klasę siódmą skończyło 13 absolwentów. Wielu z nich kontynuowało 

edukację w szkołach zasadniczych i pełnych średnich. 

W roku szkolnym 1960/61 uczyło się w szkole nieco więcej uczniów niż w 

ubiegłym tj. 145. Klasę VII skończyło 12 absolwentów. Zdecydowana  ich większość, 

bowiem aż 8 osób, kontynuowała naukę.  

W latach 1962/63 do szkoły uczęszczało 163 uczniów. 1 VIII 1962r. pracę w 

szkole podjęły  Halina Augustyniak i Wanda Szczepanek. 

Natomiast od wrześniu 1963r. liczebność grona pedagogicznego zasilona 

została przez Henryka Szczepanka. Łącznie pracowało w placówce teraz pięciu 

nauczycieli. Stale wzrastała też liczba wychowanków. Szkoła liczyła już 173 

uczniów. Niestety warunki lokalowe nadal były bardzo trudne. Dysponowano 5 

salami lekcyjnymi, w tym 3 sale znajdowały się w budynku prywatnym u państwa 

Olbryś. Klasy były dość liczne: 

 

1) kl. I –  liczy 29 uczniów 

2) kl. II  – 23 uczniów 

3) kl. III  –  22 uczniów 

4) kl. IV  –  30 uczniów 

5) kl. V  –  23 uczniów 

6) kl. VI  –  22 uczniów 

7) kl. VII  –  24 uczniów 
 

 
30.VI.1964 roku klasę VII ukończyło 24 absolwentów. W tym roku na 173 

uczniów szkoły ośmiu nie otrzymało promocji do klasy następnej. 

W roku szkolnym 1964/65 do szkoły uczęszczało 163 uczniów, klasę VII 

ukończyło 15 absolwentów, z tego prawie wszyscy, bo 14 osób podjęło naukę w 

szkole średniej. 

                 W roku 1965/66 w szkole rozpoczęło naukę 165 uczniów. W tym czasie 

pracowało 5 nauczycieli. Klasa I liczyła 21 osób. 
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Uczniowie uczęszczający do szkoły w roku szkolnym 1965/66  
wraz z gronem nauczycielskim. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

Absolwenci kl. VII z 1965/66 wraz z wychowawcami. 
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W roku 1966 klasę siódmą ukończyli: 

1. Antoszewski Kazimierz    10. Mróz Zofia 

2. Bakuła Kazimierz     11. Dziesińska Sabina 

3. Mydło Stanisław      12. Zera Stanisława 

4. Święcicki Ryszard     13. Święcicki Czesław 

5. Święcki Józef       14. Gadomski Jan 

6. Dmoch Kazimiera      15. Laska Franciszek  

7. Kuta Maria      16. Mróz Ryszard 

8. Szczepanek Anna      17. Mrozek Stanisław 

9. Wieczorek Sabina     18. Rzosiński Tadeusz 
 

Rok szkolny 1966/67 był rokiem bardzo ważnym w życiu szkoły. Po raz 

pierwszy wprowadzono tu naukę w klasie VIII. Zapisało się do niej 9 osób 

ubiegłoroczych absolwentów. Ogółem szkoła liczyła 173 uczniów. Nadal istniały 

bardzo trudne warunki lokalowe. 

W dniu 15 stycznia 1968 roku stanowisko kierownika szkoły objął Roman 

Wilga. Pracę w placówce rozpoczęła również jego żona Danuta Chrzanowska – 

Wilga. W tym samym roku pracę w Obierwi podjęła Krystyna Bojarska, a także  

pracowały nadal, wcześniej zatrudnione, Halina Augustyniak i Wanda Szczepanek. 

Baza szkoły była ciągle uboga, dlatego też wynajęto dodatkowo dwa pomieszczenia 

w budynku prywatnym państwa Mydłów. Dzięki ofiarnej pomocy Komitetu 

Rodzicielskiego wyremontowano je  i oddano do użytku w dniu 7.IX.1968 roku. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Rada Pedagogiczna szkoły w roku szkolnym 1968/69. 
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W dniu 20 stycznia 1969 roku na zebraniu wiejskim kierownik szkoły Roman 

Wilga, wraz z przewodniczącym Komitetu Rodzicielskiego Stanisławem 

Prusaczykiem, wystąpili z propozycją budowy w czynie społecznym „Domu 

Nauczyciela”. Część mieszkańców wolałaby rozpocząć budowę nowej szkoły, 

jednakże nie uzyskano akceptacji ówczesnych władz. 

Do życia powołano „Społeczny Komitet Budowy domu nauczyciela” 

składający się z 12 osób. Przewodniczącym został Stanisław Prusaczyk. W okresie 

wakacji skompletowano potrzebną dokumentację. 

W roku szkolnym 1969/70 pracę w szkole rozpoczęło siedmiu nauczycieli. 

Powrócił Henryk Szczepanek, przebywający dotychczas na leczeniu szpitalnym, a 

także Halina Dragow, dojeżdżająca z Ostrołęki. Szkoła posiadała wówczas 8 

oddziałów, w których uczyło się 173 uczniów. W dniu 1.X.1969r. zmienił się 

nieznacznie skład kadry nauczycielskiej. Odeszła pani Dragow, a jej miejsce zajęła 

Maria Bielańska, która,  podobnie jak jej poprzedniczka, także dojeżdżała z 

Ostrołęki. 

W czerwcu 1970 roku wszyscy uczniowie klasy VIII otrzymali świadectwa 

ukończenia szkoły. Większość z nich podjęła naukę w szkołach ponadpodstawowych, 

usytuowanych głównie w Ostrołęce. 

Podczas wakacji rozpoczęto budowę domu nauczyciela. Znacznym wkładem 

w jego powstanie wykazali się mieszkańcy wsi, którzy dość aktywnie uczestniczyli w 

wszelkich pracach, wykonując je w czynie społecznym. Poniższe fotografie ukazują 

ich zmagania. 
 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 

Stanisław Prusaczyk i Marian Kaczyński  
przy wykopach wykonywanych pod budynek. 
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Mieszkańcy wsi uczestniczący w pracach budowlanych 

 

W roku szkolnym 1970/71 Rada Pedagogiczna rozpoczęła  pracę w tym 

samym składzie co w roku ubiegłym. Szkoła liczyła 169 uczniów. W miesiącu maju 

zorganizowana została jednodniowa wycieczka – Ruciane–Mikołajki–Kętrzyn. 

Uczestniczyli w niej uczniowie z klas V-VIII. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Na statku podczas podróży z Rucianego do Mikołajek. 
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W roku szkolnym 1971/72 w skład Rady Pedagogicznej wchodziło 7 osób. 

Henryk Szczepanek przebywał wówczas na rocznym urlopie zdrowotnym. Pracę w 

placówce rozpoczęła Bożena Stelmaszczyk z Ostrołęki. W tymże też roku naukę w 

szkole pobierało 154 uczniów. Zajęcia odbywały się w 6 salach lekcyjnych, przy czym 

4 sale znajdowały się w pomieszczeniach wynajętych, zresztą tak jak w latach 

ubiegłych.. Od kwietnia zaczęto prowadzić ognisko przedszkolne dla przyszłych 

uczniów kl. I. Zajęcia w nim prowadziła Wanda Szczepanek. 

W dniach 22.V – 27.V.1972r. 47 uczniów wraz z opiekunami przebywało na 

pięciodniowej wycieczce Kraków-Zakopane. Jej koszty pokryte zostały w 50% ze 

środków Komitetu Rodzicielskiego. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Uczestnicy wycieczki do Krakowa na dziedzińcu Wawelu. 

 

Rok szkolny 1972/73. Rada Pedagogiczna rozpoczęła pracę w gronie 7 osób.  

Z urlopu zdrowotnego powrócił Henryk Szczepanek, zaś Maria Bielańska odeszła na 

emeryturę. Szkoła liczyła 143 uczniów. 
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Prace przy budowie domu nauczyciela dobiegały końca. Od października 

zostało zorganizowane ognisko przedszkolne. Zajęcia odbywały się codziennie, z 

przerwą  w okresie zimowym. 

Rok szkolny 1974/75 był okresem zbliżających się zmian w szkole. 

Mieszkania w Domu Nauczyciela zostały w połowie wykończone. W związku z 

tym, w grudniu kierownik szkoły Roman Wilga zwolnił pokoje w budynku szkolnym,  

przenosząc się wraz z rodziną do nowego mieszkania. Pomieszczenia szkolne zostały 

zaadaptowane na sale lekcyjne i wszystkie klasy mieściły się od tego czasu już tylko 

w budynku szkoły. 

W roku 1974/75 szkoła rozpoczęła pracę, już nie jako odrębna jednostka 

oświatowa, a jako punkt filialny Zbiorczej Szkoły w Olszewce. Kierownikiem filii 

została Danuta Chrzanowska Wilga, a dotychczasowy kierownik Roman Wilga objął 

stanowisko dyrektora Zbiorczej Szkoły w Olszewce. Razem z nim odeszła Bożena 

Stelmaszczyk. Od tego czasu szkoła w Obierwi liczyła tylko 6 klas. Uczniowie klasy 

VII i VIII zmuszeni byli dojeżdżać do Olszewki. Skład Rady Pedagogicznej był 

następujący: Danuta Chrzanowska Wilga, Halina Augustyniak, Krystyna Bojarska, 

Wanda Szczepanek, Henryk  Szczepanek. 

W okresie od 1.IX.1975r. do 1.IX.1981r. szkoła w Obierwi funkcjonowała 

nadal jako filia Zbiorczej Szkoły w Olszewce. Zmienił się jedynie skład kadry 

nauczycielskiej. Na rentę odszedł Henryk Szczepanek, a jego żona Wanda 

Szczepanek na emeryturę. Na ich miejsce przyszli młodzi nauczyciele: Anna Górska, 

Barbara Olech i Jadwiga Lenda. 

 1.IX.1981r. przyniósł placówce kolejny przełom, bowiem szkoła stała się 

znów samodzielną jednostką, chociaż dysponowała ciągle tylko 6 klasami. 

W roku szkolnym 1982/83 w Obierwi uczyły się klasy I-VII. 

Klasy: I; IV i VII były klasami oddzielnymi, natomiast kl. II-III, V-VI to klasy 

łączone. 

Ówczesny skład Rady Pedagogicznej przedstawiał się następująco: 

1. Danuta Chrzanowska-Wilga – dyrektor 

2. Halina Augustyniak 

3. Barbara Olech 

4. Danuta Sobol 

5. Jadwiga Rusoł 

6. Stanisław Godzina 
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7. Jadwiga Lenda 

8. Bożena Choroszewska 

9. Anna Górska. 

Od 1.IX.1982r. na  rentę odeszła Krystyna  Bojarska. 

 

W roku szkolnym 1983/84 placówka funkcjonowała jako pełna ośmioklasowa 

szkoła z 6 oddziałami. Klasy II-III i VI-VII to klasy łączone, natomiast pozostałe 

pracowały rozdzielnie. Warunki nauki w szkole były bardzo trudne. Budynek od 

początku istnienia (1912r.) nie przechodził kapitalnego remontu, załatwiane były 

tylko naprawy bieżące. Lekcje trwały od godz. 745 do 1935, na dwie pełne zmiany. 

15.VI.1984r. odbyła się uroczystość wręczenia świadectw absolwentom kl. VIII. 

 

1. Bednarczyk Zbigniew 

2. Bacławski Tomasz 

3. Domurad Roman 

4. Duszak Agata 

5. Grzyb Barbara 

6. Kraśniewski Krzysztof 

7. Kozłowski Krzysztof 

8. Święcki Waldemar 

9. Szczepanek Teresa 

10. Wiśniewski Mirosław 

 

Od 1 IX 1984r. funkcję dyrektora szkoły objęła Halina Mierzejewska. 

Niemalże w tym samym czasie, gdyż 10 X 1984r. odbyło się zebranie wiejskie, na 

którym mieszkańcy podjęli decyzję budowy nowej szkoły. Zadeklarowali udział 

pieniężny w wysokości 10 tysięcy złotych od rodziny, a także pomoc w transporcie 

materiałów budowlanych i robocizną niefachową. 

Jednocześnie został powołany Komitet Budowy Szkoły i jego zarząd w składzie: 

1. Edward Pierzchała – przewodniczący 

2. Marek Augustyniak – z-ca przewodniczącego 

3. Halina Mierzejewska – sekretarz 

4. Stanisław Duszak – skarbnik 

Mieszkańcy wsi byli bardzo zaangażowani w życie szkoły. Doprowadzili do 

budynku wodę bieżącą i założyli dzwonek elektryczny. Wykonali ławki na 
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dziedziniec szkoły. Angażowali się też w zbieranie zadeklarowanych kwot na 

zaplanowaną budowę. 

Praca w szkole przebiegała wzorem lat ubiegłych. 14 czerwca odbyło się 

uroczyste pożegnanie absolwentów kl. VIII, a 28 czerwca odeszła, po 31 latach 

pracy, na emeryturę Halina Augustyniak. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

       Absolwenci z roku szkolnego 1984/85 z gronem nauczycielskim. 

 

Rok szkolny 1985/86. 

Warunki pracy nadal były bardzo trudne, w okresie zimowym temperatura w 

salach lekcyjnych spadała bardzo nisko poniżej 0ºC. 

Zaangażowanie mieszkańców w budowę nie malało. Nadal było bardzo duże. 

Zostało zebrane ponad 1 milion 200 tyś złotych. Przygotowywano dokumentację 

budowlaną. 

Skład Rady Pedagogicznej: 

1. Halina Mierzejewska – dyrektor szkoły 

2. Anna Górska  

3. Jadwiga Lenda 

4. Anna Niewiarowska 

5. Danuta Sobol 

6. Danuta Chrzanowska-Wilga 

7. Marzena Zaniewska 

8. Halina Augustyniak ½ etatu. 
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Rok szkolny 1986/87: 

Skład Rady Pedagogicznej: 

1. Halina Mierzejewska – dyrektor szkoły 

2. Halina Augustyniak 

3. Danuta Chrzanowska-Wilga 

4. Anna Górska 

5. Elżbieta Gut 

6. Anna Niewiarowska 

7. Wanda Pieńkosz 

8. Jadwiga Lenda 

 

 

Rok szkolny 1987/1988: 

Skład Rady Pedagogicznej: 

1. Halina Mierzejewska – dyrektor szkoły 

2. Halina Augustyniak 

3. Danuta Chrzanowska-Wilga 

4. Anna Górska 

5. Elżbieta Gut 

6. Małgorzata Łępicka 

7. Wanda Pieńkosz 

8. Jadwiga Lenda 

 

 

Skład rady uległ zmianie w ciągu roku, gdyż Małgorzata Łępicka korzystała z 

urlopu wychowawczego, jej miejsce zajął Kazimierz Ciak. 

2.V.1988 r. społecznością szkolną wstrząsnęła wiadomość o tragicznej śmierci 

uczennicy kl. I Agnieszki Szczepanek. Cała szkoła uczestniczyła w pogrzebie 

koleżanki i uczennicy. 
10 czerwca odbyła się uroczystość zakończenia roku szkolnego dla kl. VIII. 

Uczniowie pozostałych klas otrzymali świadectwa w dniu 23 czerwca. 
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Uczniowie kl. VIII z gronem nauczycielskim. 

 

Rok szkolny 1988/89. 

Skład Rady Pedagogicznej pozostawał bez zmian, w stosunku do roku 

poprzedniego. W szkole uczyło się 81 uczniów w kl. I-VIII i 11 w oddziale 

przedszkolnym. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  Uczniowie kl. VIII z wychowawczynią Danutą Chrzanowską-Wilgą. 
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Rozpoczęto pracę przy budowie szkoły. Komitet Budowy Szkoły zakupił 

część materiałów budowlanych, wykonano wykopy pod fundamenty. 

Rok szkolny 1989/90 nie przyniósł większych zmian w żuciu szkoły. Prace 

przy budowie trwały, wykonano część fundamentów. 

W rok szkolny 1990/91 nastąpiły zmiany w składzie Rady Pedagogicznej. Oto 

jej nowy skład: 

1. Halina Mierzejewska 

2. Danuta Chrzanowska-Wilga 

3. Bożena Choroszewska  

4. Urszula Boruch  

5. Jadwiga Lenda 

6. Małgorzata Łępicka 

7. Jan Klepuszewski 

8. Wanda Pieńkosz 

9. Bożena Święcka 

10. Ewa Rachubka 

11. Ks. Jan Macek 

12. Stanisław Kaczyński 

 

W ciągu roku szkolnego kilkakrotnie zmieniano plan lekcyjny, gdyż 

nauczyciele korzystali z urlopów wychowawczych, bądź zdrowotnych. Brak środków 

na zakup pomocy dydaktycznych i sprzętu szkolnego powodował, iż baza szkoły była 

bardzo uboga. W szkole uczyło się 99 uczniów oraz 14 w oddziale przedszkolnym. 

Promocję otrzymało 97 uczniów, co stanowiło 98% ogółu. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Uczniowie kl. VIII z gronem nauczycielskim. 
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Prace przy budowie szkoły zostały przerwane ze względu na brak środków 

finansowych. Dyrektor szkoły Halina Mierzejewska odeszła na emeryturę. 

 

Rok szkolny 1991/92 

Obowiązki dyrektora szkoły pełni dotychczasowa nauczycielka Jadwiga 

Lenda na czas określony do 30 VIII 1992 r. 

Skład Rady Pedagogicznej 

1. Jadwiga Lenda– dyrektor szkoły 

2. Danuta Chrzanowska-Wilga 

3. Wanda Pieńkosz  

4. Małgorzata Łępicka 

5. Bożena Choroszewska 

6. Bożena święcka 

7. Urszula Boruch 

8. Ewa Rachubka 

9. Bogumiła Mierzejewska 

10. Urszula Wielczyk 

 

W klasach I-VIII uczyło się 108 uczniów, czworo z nich nie otrzymało 

promocji do klas programowo wyższych. 

W roku szkolnym 1992/93 stanowisko dyrektora obejmuje Roman Zwaliński 

wyłoniony w konkursie zorganizowanym przez Kuratorium Oświaty w Ostrołęce, w 

którym uczestniczyli przedstawiciele Kuratorium Oświaty, rodziców i nauczycieli. 

Poza tym Rada Pedagogiczna pracowała w tym samym składzie, jak w roku 

ubiegłym.. Do szkoły uczęszczało 139 uczniów do klas 0-VIII. 

W marcu rozpoczął działalność Sklepik Uczniowski „Kleks”. Wypracowany 

zysk został przeznaczony na sześciodniową wycieczkę Malbork-Frombork-

Trójmiasto. 

Wiosną 1993 roku wznowione zostały prace przy budowie nowej szkoły. 
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Absolwenci kl. VIII z roku szkolnego 1992/93 z Radą Pedagogiczną. 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

W tym budynku będzie nowa szkoła (fot. R. Zwaliński) 
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Na inaugurację roku szkolnego 1993/94 zaproszono wójta Gminy Lelis – 

Stanisława Subdę. 

Skład Rady Pedagogicznej przedstawiał się następująco: 

 

1. Roman Zwaliński – dyrektor 

2. Urszula Boruch 

3. Jadwiga Lenda 

4. Bogumiła Mierzejewska 

5. Ewa Rachubka 

6. Bożena Święcka 

7. Wanda Pieńkosz 

8. Urszula Wielczyk 

9. Danuta Chrzanowska-Wilga 

10. Tadeusz Stupiński 

11. Wiesław Grzegorczyk 

12. Stanisław Kaczyński 

13. ks. Józef Kulesza 

 

Szkoła liczyła wówczas 129 uczniów w kl. I-VIII. W dniach 15 XI-3 XII 

1993 r. odbyła się wizytacja placówki przez przedstawiciela Kuratorium Oświaty w 

Ostrołęce Jadwigę Malinowską. 

W okresie zimowym postanowiono przenieść uczniów dwóch klas do nowego 

budynku. Sale lekcyjne ogrzewane były piecykami gazowymi. Jednak ze względu na 

trudności w utrzymaniu odpowiedniej temperatury (świeże mury, niska temperatura 

na zewnątrz) uczniów przeniesiono z powrotem do starego budynku. 

27 kwietnia 1994 r. odbyło się spotkanie Rady Pedagogicznej z Wójtem Gminy 

Lelis – Stanisławem Subdą i Przewodniczącym Rady Gminy – Kazimierzem 

Kacprzakiem. 

Wzorem ubiegłego roku zorganizowano ośmiodniową wycieczkę – Góry 

Świętokrzyskie – Tatry- Pieniny. 

 

1 IX 1994 jest dniem powitania nowego roku szkolnego w nowym budynku. 

Do nauki zaadoptowane zostało tylko jedno skrzydło budynku, na pozostałej części 

prowadzone były prace wykończeniowe, 

szkoła liczyła 143 uczniów w klasach 0-VIII. 
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Skład Rady Pedagogicznej 

1. Roman Zwaliński – dyrektor 

2. Jadwiga Lenda  

3. Wanda Pieńkosz  

4. Danuta Chrzanowska-Wilga  

5. Bogumiła Mierzejewska 

6. Urszula Boruch 

7. Bożena Choroszewska 

8. Bożena Święcka 

9. Urszula Wielczyk 

10. Małgorzata Łępicka 

11. Ewa Rachubka 

12. Ks. Józef Kulesza 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Absolwenci kl. VIII w roku szkolnym 1994/95 z wychowawczynią (W. Pieńkosz) 

 

W tym roku szkolnym odbyła się ośmiodniowa wycieczka – „Ziemia Kłodzka i 

Karkonosze”. 

Przy współudziale mieszkańców wsi prowadzone są prace porządkowe na 

placu szkolnym. Teren posesji szkolnej przygotowywany jest do wykonania 

ogrodzenia. 
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Przygotowanie terenu pod ogrodzenie – usunięcie 27 topoli. (fot. R.Zwaliński) 

 

Naukę w roku szkolnym 1995/96 rozpoczęło 157 uczniów w klasach 0-

VIII. 

 

Skład Rady Pedagogicznej 

1. Roman Zwaliński – dyrektor 

2. Bożena Święcka 

3. Jadwiga Lenda 

4.  Bożena Choroszewska 

5. Ewa Rachubka 

6. Wanda Pieńkosz  

7. Urszula Wielczyk 

8. Bogumiła Mierzejewska 

9. Danuta Chrzanowska-Wilga  

10. Urszula Boruch 

11. Krzysztof Murach 

12. Stanisław Kaczyński 

13. Ks. Józef Kulesza 
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 Absolwenci kl. VIII rok szkolny 1995/96 z Radą Pedagogiczną 

 

Poprawiły się warunki pracy w szkole. Do użytku oddano dalsze 3 sale lekcyjne, 

szatnię, sanitariaty na parterze, a także pomieszczenie gospodarcze. 

Został zakupiony sprzęt szkolny, kolejne pomoce naukowe. Dzięki finansowemu 

wsparciu rodziców do każdej sali zakupiono firanki. 

W szybkim tempie zagospodarowano teren. Ułożona została kostka brukowa 

przed wejściem do szkoły, wybudowano kwietniki i ławki. 
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Piotr Gadomski w trakcie budowy kwietników. (fot. R.Zwaliński) 

 

W okresie wakacyjnym wykonano elewację zewnętrzną budynku szkoły. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

      Prace tynkarskie na budynku nowej szkoły. (fot. R.Zwaliński) 

 

Rok szkolny 1996/97 rozpoczęło w szkole 160 uczniów. 

Radę Pedagogiczną stanowiło 13 nauczycieli 
 

1. Roman Zwaliński – dyrektor 

2. Bożena Choroszewska 

3. Danuta Godzina 

4. Jadwiga Lenda 

5. Bogumiła Mierzejewska 

6. Krzysztof Murach 

7. Wanda Pieńkosz 

8. Ewa Rachubka 

9. Bożena Święcka 

10. Urszula Wielczyk 

11. Danuta Chrzanowska-Wilga  

12. Stanisław Kaczyński 

13. Ks. Józef Kulesza 

 
Klasę VIII ukończyło 11 osób. 
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    Absolwenci klasy VIII z gronem nauczycielskim. 

 

Rok szkolny 1997/98 

Skład Rady Pedagogicznej: 

1. Roman Zwaliński – dyrektor 

2. Danuta Chrzanowska-Wilga 

3. Urszula Wielczyk 

4. Wanda Pieńkosz 

5. Danuta Godzina 

6. Bogumiła Mierzejewska 

7. Małgorzata Łępicka 

8. Stanisław Kaczyński 

9. Ks. Józef Kulesza 

10. Ewa Rachubka 

11. Jadwiga Lenda 

12. Bożena Święcka 

13. Bożena Choroszewska 
 

W szkole uczyło się 164 uczniów w klasach 0-VIII. 
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Absolwenci kl. VIII w roku szkolnym 1997/98 

W dniu 26 sierpnia 1998 roku w szkole odbyło się uroczyste spotkanie gości 

zaproszonych na jubileuszową Mszę Świętą z okazji 25-lecia święceń kapłańskich 

proboszcza parafii ks. Józefa Kuleszy. W murach szkoły gościliśmy ks. bp Stanisława 

Stefanka, kapłanów, najbliższą rodzinę księdza proboszcza. W przygotowanie 

uroczystości zaangażowali się mieszkańcy wsi i dyrektor szkoły. 
 

 

 

 

 

  

 

 

 

 
 

W szkole gościmy ks. bp Stanisława Stefanka 
w związku z 25-leciem święceń kapłańskich proboszcza parafii Obierwia. (fot. R.Zwaliński) 
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Prowadzone są prace budowlane segmentu C przy budynku szkoły. Posesja szkoły od 

strony frontowej budynku została uporządkowana i zagospodarowana. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Rozbudowa szkoły o segment C. (fot. R. Zwaliński) 

 

 

Rok szkolny 1998/99 

Skład Rady Pedagogicznej: 

1. Roman Zwaliński – dyrektor 

2. Danuta Chrzanowska-Wilga 

3. Wanda Pieńkosz  

4. Małgorzata Łępicka 

5. Urszula Wielczyk 

6. Jadwiga Lenda 

7. Ewa Rachubka 

8. Bogumiła Mierzejewska 

9. Danuta Godzina 

10. Stanisław Kaczyński 

11. Ks. Józef Kulesza 

12. Bożena Święcka 

13. Bożena Choroszewska 
 

Szkoła liczyła 151 uczniów w klasach 0-VIII. 
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Absolwenci kl. VIII w roku szkolnym 1998/99 
 

 

Przez cały rok trwały prace wykończeniowe segmentu C. 

Zaplecze dydaktyczne szkoły wzbogaciło się o nowe pomoce. Urządzona i 

wyposażona zostaje sala komputerowa. Zajęcia z informatyki prowadzone są z 

podziałem na grupy, każdy uczeń pracuje przy samodzielnym stanowisku. 

Rok szkolny 1999/2000. 

Rok 1999 to rok wdrażania reformy oświaty. Zreformowano strukturę 

organizacyjną szkolnictwa. Z dniem 1 IX w Obierwi powstaje Publiczne Gimnazjum 

i sześcioletnia Szkoła Podstawowa. Do obwodu Publicznego Gimnazjum w Obierwi 

należą sołectwa Obierwia, Olszewka, Szwendrowy Most. Łącznie w pierwszych 

klasach uczy się 43 osoby. 

Szkoła Podstawowa Liczy 131 uczniów w kl. 0-VI i kl. VIII. Uczniowie 

klasy VIII są ostatnim rocznikiem, którego nie objęła reforma. 

Skład Rady Pedagogicznej: 

1. Roman Zwaliński – dyrektor 

2. Wanda Pieńkosz 

3. Jadwiga Lenda 

4. Danuta Godzina 

5. Danuta Chrzanowska-Wilga 

6. Urszula Wielczyk 

7. Bogumiła Mierzejewska 
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8. Bożena Święcka 

9.  Bożena Choroszewska 

10. Ewa Rachubka 

11. Renata Wróblewska 

12. Małgorzata Łępicka 

13. Elżbieta Bogdanowicz 

14. Stanisław Kaczyński 

15. Ks. Józef Kulesza 

Do użytku oddano segment C, w którym urządzono jedną salę lekcyjną, salkę 

telewizyjną i świetlicę szkolną.  

Zorganizowano ośmiodniową wycieczkę turystyczno-krajoznawczą „Kotlina 

Kłodzka” 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Absolwenci kl. VIII w roku szkolnym 1999/2000 

 

Rok szkolny 2000/2001 

Skład Rady Pedagogicznej: 

1. Roman Zwaliński – dyrektor 

2. Wanda Pieńkosz 

3. Bogumiła Mierzejewska 

4. Danuta Godzina 

5. Renata Wróblewska 

6. Danuta Chrzanowska-Wilga 

7. Urszula Wielczyk 

8. Bożena Święcka 
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9.  Bożena Choroszewska 

10. Ewa Rachubka 

11. Elżbieta Bogdanowicz 

12. Jadwiga Lenda 

13. Beata Kozłowska 

14. Stanisław Kaczyński 

15. Ks. Józef Kulesza 

 

W Szkole Podstawowej w klasach 0-VI uczyło się 120 uczniów, a 63 w 

Publicznym Gimnazjum. 

Zorganizowano ośmiodniową wycieczkę krajoznawczo-turystyczną „Beskid Śląski” 

Na emeryturę po 35 latach pracy w oświacie odeszła Danuta Chrzanowska-

Wilga, która w Obierwi przepracowała 33 lata. 

 

Rok szkolny 2001/2002 

Skład Rady Pedagogicznej: 

1. Roman Zwaliński – dyrektor szkoły 

2. Wanda Pieńkosz 

3. Bogumiła Mierzejewska 

4. Renata Wróblewska 

5. Danuta Godzina 

6. Urszula Wielczyk 

7. Wojciech Suska 

8. Bożena Święcka 

9. Bożena Choroszewska 

10. Ewa Rachubka 

11. Agnieszka Szczubełek 

12. Bożena Berg 

13. Elżbieta Bogdanowicz 

14. Jadwiga Lenda 

15. Wioletta Borowa 

16. Stanisław Kaczyński 

17. Ks. Józef Kulesza 

W Szkole  Podstawowej uczyło się 96 uczniów i 96 uczniów w Publicznym 

Gimnazjum. 
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 Po raz pierwszy uczniowie kl. III A i kl. III B pisali egzamin gimnazjalny, 

który składał się z dwóch części: humanistycznej i matematyczno-przyrodniczej. 

Uzyskane wyniki były powyżej średniej w powiecie i województwie. 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Uczniowie klas III gimnazjalnych w czasie egzaminu. (fot. R. Zwaliński) 
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Absolwenci kl. III A  gimnazjum z gronem nauczycielskim 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Absolwenci kl. III B gimnazjum z gronem nauczycielskim 

 Uroczyście pożegnano nauczycielki: Renatę Wróblewską-Mrozek i Ewę 

Rachubkę, które od nowego roku szkolnego podjęły pracę w innych placówkach 

szkolnych. 

Pani Jadwiga Lenada przeszła na emeryturę po 30 latach pracy z dziećmi. 

W dniu 26 VIII 2002 r. po raz drugi gościliśmy w naszej szkole księdza 

biskupa Stanisława Stefanka. W spotkaniu również uczestniczyli nauczyciele z 

sąsiednich szkół – Chudka i Olszewki. 
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Nauczyciele szkół z Chudka, Olszewki, Obierwi na spotkaniu 
z biskupem Stanisławem Stefankiem 

 

Po wielokrotnych staraniach i zabiegach z dniem 1 IX 2002 r. uchwałą         

Nr XXVII/155/02 Rady Gminy w Lelisie utworzono Zespół Szkół, w skład którego 

wchodzą Szkoła Podstawowa i Publiczne Gimnazjum. 

W lipcu 2002 r. odbył się konkurs na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół w 

Obierwi. Komisja konkursowa wyłoniła Romana Zwalińskiego. Szkołę naszą w 

komisji konkursowej reprezentowali z ramienia Rady Rodziców Hanna Mrozek, 

Agnieszka Brzozowska, z Rady Pedagogicznej Danuta Godzina i Urszula Wielczyk. 


